K-3-3, PUSAT PERDAGANGAN KOTA DAMANSARA

NO 12 JALAN PJU 5/1 KOTA DAMANSARA 47810 PETALING JAYA SELANGOR

Tel 03-6144 6399 | Email customer.service@returnlegacy.com | Website www.returnlegacy.com

#### Terms and conditions for Immune30 Booster Sponsoring Campaign ("The Campaign")

### 1. Campaign Period

- 1.1 The Return Legacy Sdn. Bhd. ("RL") Immune30 Booster Sponsoring Campaign ("The Campaign") will runs **from 1**st **June 2021 to 31**st **July 2021**; inclusive of both dates ("Campaign Period").
- 1.2 RL reserves the right to vary/and amend the duration of the Campaign Period at its sole and absolute discretion without prior notice.

# 2. Eligibility/Entitlement

- 2.1 This campaign is open exclusively to all Malaysia and Singapore distributors who achieve personal direct sponsor or upgrade of Elite and above with Immune30 Booster package during the Campaign Period. (hereinafter referred to as "Eligible Distributor")
- 2.2 This campaign is valid only in Malaysia and Singapore, all sales must be generated in Malaysia and Singapore district.

#### 3. Free Product

3.1 Eligible distributor is entitled to free product as follows:

Number of Personal Direct Sponsor/Upgrade	Free Products
1 <sup>st</sup>	1 x Mediterranean Gold Plus Mini 7
2 <sup>nd</sup>	1 x Mediterranean Gold Plus Mini 7
3 <sup>rd</sup>	1 x Mediterranean Gold Plus Mini 7
4 <sup>th</sup>	1 x Mediterranean Gold Plus Mini 7
	1 x Immune30 Booster
* Free Product of the 5 <sup>th</sup> to 8 <sup>th</sup> personal direct sponsor/upgrade will be calculated based on the 1 <sup>st</sup> to	
4 <sup>th</sup> , and so on.	

- 3.2 For new registration or upgrade member using P-Wallet, upline/enroller must purchase P-Wallet with Immune30 Booster package to be eligible for free product.
- 3.3 Free product entitlement will be calculated end of each calendar month during campaign period and strictly NOT allowed to accumulate.
- 3.4 Free product must be redeemed within two (2) calendar month upon end of each calendar month during campaign period as follows:

Date of Eligible Transaction	Free Product Redemption Period
1 <sup>st</sup> June 2021 – 30 <sup>th</sup> June 2021	1st July 2021 – 31st August 2021
1 <sup>st</sup> July 2021 – 31 <sup>st</sup> July 2021	1st August 2021 – 30th September 2021

- 3.5 Free product redemption entitlement on next purchase.
- 3.6 Free product is non-transferable, non-refundable and non-exchangeable.
- 3.7 WP is not earned on free product.
- 3.8 If the eligible distributor's rewards remain unclaimed after exceed the redemption period, it will be forfeited without any liability on the part of company to any person.
- 3.9 In the event that supply of free products are unavailable, RL may replace products with equivalent products of a similar value without prior notice.

# 4. General Terms and Conditions

- 4.1 For any discrepancies between the English and Chinese versions of this terms and conditions, please refer to the English text as the most accurate source of information.
- 4.2 By participating in this campaign, the eligible distributors agree to be bound by these Terms and Conditions.
- 4.3 Any ineligible distributor will not be entertained after the end of the campaign.
- 4.4 If any matters arising from this campaign are not covered under the terms and conditions set out for this campaign, they shall be determined solely by the company.
- 4.5 The company reserves the right to change, amend, delete or add to these terms and conditions at any time without prior notice.

K-3-3. PUSAT PERDAGANGAN KOTA DAMANSARA

NO 12 JALAN PJU 5/1 KOTA DAMANSARA 47810 PETALING JAYA SELANGOR

Tel 03-6144 6399 | Email customer.service@returnlegacy.com | Website www.returnlegacy.com

# Immune30 Booster 保荐活动条件与条规 ("此活动")

#### 1. 活动期

- 1.1 Return Legacy Sdn. Bhd. ("RL") Immune30 Booster 保荐活动 ("此活动") 将于 2021年6月1日 至 2021年7 月31日期间有效。
- 1.2 RL 保留随时更换/修改活动期限的权力, 恕不另行通知。

## 2. 资格/权力

- 2.1 此活动仅公开予马来西亚以及新加坡的经销商于活动期间以Immune30 Booster 配套个人保荐或升级 Elite 或以上经销商。(以下称为"合格经销商")
- 2.2 此活动仅适用于马来西亚以及新加坡·所有销售月绩必须在马来西亚以及新加坡境内进行。

### 3. 奖品

3.1 合格经销商所获得奖品,如下所示:

个人保荐/升级人数	免费产品
第1位	1 x Mediterranean Gold Plus Mini 7
第2位	1 x Mediterranean Gold Plus Mini 7
第3位	1 x Mediterranean Gold Plus Mini 7
第 4 位	1 x Mediterranean Gold Plus Mini 7 1 x Immune30 Booster
*第5位至第8位的个人保荐/升级的免费产品·将依据第1位至第4位的奖品计算·以此类推。	

- 3.2 凡使用 P-Wallet 进行会员注册或升级 · 上线/注册者必须确保已购买拥有 Immune30 Booster 配套的P-Wallet · 才可获得奖品 ·
- 3.3 所得奖品将于活动期间的每个日历月结束后计算,不允许累计。
- 3.4 所得奖品必须在活动期间每个日历月结束后的 2 个月内兑换,如下所示:

符合条件的交易日期	奖品兑换期限
2021年6月1日-2021年6月30日	2021年7月1日-2021年8月31日
2021年7月1日-2021年7月31日	2021年8月1日-2021年9月30日

- 3.5 所得奖品将在下次购买时兑换。
- 3.6 所得奖品一律不可转让、不可退还以及不可转换。
- 3.7 奖品不含WP值。
- 3.8 如合格经销商的奖品在超过兑换期限后仍未领取, RL保留自行决定撤回的权利。
- 3.9 如奖品断货, RL 保有权力在没有事先通知的情况下替换类似或相等价值的产品。

### 4. 条款与条规

- 4.1 如本条款和条件的中英版本有任何抵触或不相符之处,概以英文版本为准。
- 4.2 合格经销商必须遵守此活动的条款和条件。
- 4.3 任何不合格的经销商在活动期结束将不受理。
- 4.4 任何未列入规定的条款和条件下的事项,公司保留决定权利。
- 4.5 公司保留随时更换、修改、删除或增加条款和条件的权利、恕不另行通知。

K-3-3, PUSAT PERDAGANGAN KOTA DAMANSARA

NO 12 JALAN PJU 5/1 KOTA DAMANSARA 47810 PETALING JAYA SELANGOR

Tel 03-6144 6399 | Email customer.service@returnlegacy.com | Website www.returnlegacy.com

# Find your Immune30 Booster Sponsoring Campaign Status / 查看您的 Immune30 Booster 保荐活动状态

#### Instructions 说明

1. Login your Distributor account.

登入您的经销商账号。

2. Click on the upper left corner " = " button and select "Dashboard" to proceed.

点击左上角的"≡"键,选择"仪表板"继续。



3. Click on the "Sponsoring Campaign" button, view your campaign status.

点击"保荐活动"键·查看您的活动详情。

